
Protokół posiedzenia Komisji Finansów,  
Obszarów Wiejskich i Strategii Rozwoju Powiatu 

 
Nr 13/2023  w dniu 24-07-2023r. 

 
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16.00  zakończono o godz.17.50 
 
 
 

Lp. Imię i nazwisko Podpis 

1 Wiesław Ewertowski 
- Przewodniczący Komisji 

obecny 

2 Andrzej Wieczorek 
- Wiceprzewodniczący Komisji 

obecny 

3 Iwona Tyll 
 - SEKRETARZ Komisji 

 

obecna 

4 Łukasz Wachowiak nieobecny 

5 Michał Piechocki nieobecny 

6 Jerzy Springer obecny 

7 Irena Szewczykowska obecna 

8 Bogdan Fleming 
 

obecny 

 
 

 
 

Nieobecni członkowie Komisji: 
 

1. Łukasz Wachowiak 

2. Michał Piechocki 

 

 Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Artur Grzeskowiak – Dyrektor Zarządu Zlewni w Poznaniu 

2. Jerzy Konowalski – Kierownik w Wagrowcu 

3. Ewa Szczepaniak – Skarbnik Powiatu 

4. Kinga Kluczyńska - kierownik Wydziału Spraw Obywatelskich i Zdrowia 

5. Beata  Sajewska - starszy inspektor w Wydziale Ochrony Środowiska, 

Rolnictwa i Leśnictwa. 

6. Tomasz Kranc – Starostwa Powiatu 
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1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
 
1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 

1.2. Działalność nadzorów wodnych w Powiecie Wągrowieckim za 2022 rok i 

realizacja planu w 2023 roku. 

1.3. Opiniowanie materiałów na sesję. 

1.4. Zapytania, opinie, stanowiska i wnioski. 

1.5. Zakończenie posiedzenia. 

 
 

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 
------------------------------------------------------------------------------ 

 

3.   SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 

Posiedzenie Komisji rozpoczął Pan Przewodniczący Wiesław Ewertowski, który 

powitał wszystkich obecnych członków i gości.  

W dalszej kolejności Pan Przewodniczący przedstawił porządek obrad, który został 

przyjęty przez Komisję. 

 

Pierwszy głos zabrał Artur Grześkowiak i omówił strukturę działalności nadzorów 

wodnych. Członkowie Komisji w trakcie rozmów wspominali o tym jak zatrzymać wodę 

w Wielkopolsce, jak poprawić retencję na obszarach rolniczych. Wspomniano także o 

dostępie do rzek i jezior, który jest bardzo różny. Podkreślono, ze nasz region jest 

turystycznym a np. spływy kajakowe nie mogą się odbyć bo jest bardzo niski poziom 

wód i cieki są zarośnięte. Pytano co zrobić i czy można zadbać o koryta rzeczywiste 

rzek. 

Następnie Komisja omawiała materiały sesyjne i Pani Ewa Szczepaniak omówiła 

zmiany w budżecie na rok 2023 oraz zmiany w WPF. 

Pani Kierownik Kinga Kluczyńska omówiła wnioski pokontrolne. 

 

Członkowie Komisji omówili wszystkie materiały sesyjne i zaopiniowali je 

pozytywnie. 
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4.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
4.1 Zapytania 
-------------------------------------- 

 
 
 

4.2   Opinie 
-------------------------------------- 

 
 
      4.3  Stanowiska. 

 
--------------------------------------------- 
 

4.4  Wnioski 
 

------------------------------------------- 

 
 

5.     ZAKOŃCZENIE. 
 

 
Na tym zakończono  posiedzenie Komisji Finansów, Obszarów Wiejskich i 

Strategii Rozwoju Powiatu i dyskusję na ww. tematy. 

 
 
 
 

Protokołował / Protokołowała:                              Przewodniczący Komisji:  

                   Iwona Tyll           Wiesław Ewertowski 
 

 

 

 


